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”Harrestrup Alle 2”  
Problemet blev diskuteret, der var fortsat aktiviteter i strid med grundejerforeningens 
vedtægter, enighed om at skrive til borgmester Klaus Bondom, hvad skal vi foretage os for 
at problemet blev løst. Inger Lise skriver. 
 
Hjemmesiden 
Peter arbejder videre, vi har fået et domæne. 
Indtil videre fortsættes også medlemskabet af GroupCare, alle er nu blevet medlemmer. 
 
Vejprojektet 
Allan gennemgik forløbet med formøde til 1-års gennemgang, der var en lang liste, 
knækkede fliser, dårlige opkørsler, lunker med vand når det har regnet m.m., vi håber alt 
bliver accepteret og lavet. Poul Erik og Peter deltager i gennemgangen sammen med 
Allan og Jens. 
 
Økonomi 
Inger Lise havde fuldmagter til banken med som blev underskrevet af hele bestyrelsen. 
(De blev dagen efter afleveret i banken af Henning J.) 
Så nu skulle regningerne kunne betales. 
De resterende parceller som endnu ikke havde indbetalt til vejprojektet bliver sendt til 
inkasso, så vi kan få styr på alle. 
 
Med hensyn til vejprojektet styrer Allan fortsat regningerne, hvad skal betales og hvad skal 
vente. 
 
Der var enighed i bestyrelsen at der skulle etableres netbank-forbindelse til Connie, det vil 
lette arbejdet betydeligt, og alle ville kunne få der penge noget hurtigere. 
 
Inger Lise tager kontakt til banken. 
 
 
Eventuelt 
Allan laver adresseændring på foreningsbladet ”Grundejerne”. 
Inger Lise sørger for at Valby Grundejerforening får besked om formandsskiftet. 
 
Julemødet blev rykket til 5. januar 09 fortsat hos Inger Lise. 
 
Da referatet skal bruges som dokumentation for netbank – underskriver hele bestyrelsen 
 
Dato: 1. december 2008 


